
Generalforsamling i Aarslev Boldklub 2024

Torsdag d. 29. februar kl. 19:00 i klubhusets cafeteria

Dagsorden:

1) Valg af dirigent

2) Årsberetninger:

a) Formandens beretning - LINK

b) Trænerudvalgsformandens sportslige beretning

c) Aktivitetsudvalgets beretning

i) Nytårsshowet udskiftes med “Klubdag”.

ii) Øens Hold kører foreløbig planmæssigt.

iii) Pigeraketten kommer igen.

d) Driftsudvalgets beretning

i) Renoveringer

(1) Omklædningsrum. Solceller. Nye bænke. Trappe.

(2) Nyt Techball bord.

(3) Hegn er udvidet på Kunsten med bedre plads til mål.

ii) Næste år investeres i ny udsugning.

iii) Nye bander til hallen.

iv) Måltavlen forsøges skiftet (hvis nok tilskud gives fra fonde).

v) Der kigges på udvidelse (ny bygning) til nye omklædningsrum. Dette kommer også meget

an på ansøgninger til fonde.

vi) Tak til Kate “dommer-fordeler” og “de gamle” vedligeholdes folk. Tak til Vivi og Per. Tak til

Lucas “hold-tilmelder.”

Spørgsmål fra “salen”.

Kan der laves tribuner på skråningen foran overdækningen?

Det er der allerede overvejelser om. Ide med “stativ tribune” noteret.

Kan man fremadrettet være bedre til at holde kunsten fri for sne?

I vinters var det primært pga “dårlig timing” da vores traktor gik i stykker da sneen var værst.

Men spørgsmålet er taget til efterretning.

e) Sponsorudvalgets beretning
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https://www.aarslevboldklub.dk/media/1979/formandens-beretning-for-2023.pdf


i) Næsten alle erhvervsdrivende i byen har sponsorat i klubben, til sammenlagt

ca. kr. 100.000,-.

ii) Holdene er gode til at finde sponsorer til køb af eget tøj. Dette hjælper meget.

iii) Hovedsponsor har skiftet navn til Sparekassen Danmark

(1) Der er fine klubfordele. Se hjemmesiden.

iv) Der er lavet ny tøjaftale med Sport Direct, som vil levere Adidas. Tøjet koster lidt mere,

men giver et godt “kickback” til klubben.

Spørgsmål fra salen.

Hvad med priser? Kan man forhandle ved større indkøb?

Svar: Ja, det kan man.

3) Regnskabsgennemgang for 2023 – Herefter regnskabsgodkendelse.

a) Tonni gennemgik regnskabet på fornemmeste vis - herefter godkendt→ LINK

Spørgsmål: Hvad forventes der er solcelleanlægget? Det forventes at give ca. kr. 10.000,- om året.

4) Budget, 2024

a) Tonni gennemgik budgettet. Overskud konservativt beregnet til kr. 30.000,-→men der

håbes på kr. 100.000,-

5) Indkomne forslag:

Forslag til vedtagelse på generalforsamlingen skal være formanden i hænde senest 8 dage

inden generalforsamlingen. Der er ingen indkomne forslag.

6) Valg ifølge vedtægter:

a) Valg af 4 bestyrelsesmedlemmer for 2 år

● Tonni Stage (Kasserer) (genopstiller)→ Blev Valgt

● Bo Hansen (genopstiller)→ Blev Valgt

● Jacob Larsen (genopstiller)→ Blev Valgt

● Michael Hedemann (genopstiller ikke)→ Simon Jeppesen blev valgt

b) Valg af 2 suppleanter for en 1-årig periode.

● Kristina Fogelberg stiller op og vælges

●
● og vælges

c) Valg af 2 revisorer for 1 år

● Christen Ravn (genopstiller)→ Blev Valgt

● Henrik Ibsen (genopstiller)→ Blev Valgt

d) Valg af 1 revisorsuppleant for 1 år
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https://www.aarslevboldklub.dk/media/1978/aarsregnskab-2023-aarslev-boldklub-signeret.pdf


● Katrine Dahl stiller op og vælges

7) Evt. Trænerudvalgs-repræsentanter

a) Bestyrelsen understreger vigtigheden af at Trænerudvalget SKAL oprettes.

b) Er det muligt at seniorkontingent kan flyttes til februar.
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